

聖徒交通 Announcements

一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

二、週三教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。

May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Wednesday night prayer meeting.

三、本週五晚間讀經聚會將交通馬可福音第二章，歡迎弟兄姊妹一同來分享神的話語。(晚六時四十五分同享晚餐)

We will share Mark chapter 2 on the upcoming Friday night. We welcome all brothers and sisters to join us.

四、我們將在十月二十六日(主日)舉行福音聚會，請弟兄姊妹為聚會禱告並多邀親友參加。請多使用福音邀請卡，向朋友們傳福音。

A gospel meeting will be held in the morning of October 26, Sunday. Brother Timothy Liang will be the speaker. Please pray and invite your relatives and friends to come.

五、我們將在十二月二十日(週六)晚間舉行音樂福音聚會，願意加入詩班服事的弟兄姊妹請向沈方迪如姊妹報名。

A musical gospel meeting will be held in the evening of December 20, Saturday. Please register with sister Rosa Shen if you want to join Choir service.

六、會後請留下一同享用愛筵並一同將整理聚會場所。

Please join us for lunch after the meeting as well as clean up afterwards.

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley (東區 East)



主日敬拜聚會

Sunday Worship

9:30a.m.	預備及禱告	Preparation and Pray
10:00a.m.	擘餅聚會	Breaking of Bread
	福音班	Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會	Message Meeting
	兒童主日學	Sunday School

週三禱告聚會

Wednesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

Sunday 主日: 20121 Alisu Court, Walnut, CA 91789
Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789
Tel: (909) 468-5652 / (626) 592-0907
Website: www.casgv.org; E-mail: casgv@aol.com

二〇〇三年十月十二日
主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會：

沈保羅，錢弘

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

講員：梁家聲

領詩：錢弘

翻譯：梁殷宗宣

報告：冷晶

信息：施洗約翰(二) – 不因主跌倒的有福了

詩歌：660 我不敢稍微失敗

讀經：

約 3:25-30

- 25 約翰的門徒、和一個猶太人辯論潔淨的禮。
- 26 就來見約翰說、拉比、從前同你在約但河外、你所見證的那位、現在施洗、眾人都往他那裏去了。
- 27 約翰說、若不是從天上賜的、人就不能得甚麼。
- 28 我曾說、我不是基督、是奉差遣在他前面的、你們自己可以給我作見證。
- 29 娶新婦的、就是新郎、新郎的朋友站著聽見新郎的聲音就甚喜樂、故此我這喜樂滿足了。
- 30 他必興旺、我必衰微。

太 11:2-6

- 1 耶穌吩咐完了十二個門徒、就離開那裏、往各城去傳道教訓人。
- 2 約翰在監裏聽見基督所作的事、就打發兩個門徒去、
- 3 問他說、那將要來的是你麼、還是我們等候別人呢。
- 4 耶穌回答說、你們去把所聽見所看見的事告訴約翰、
- 5 就是瞎子看見、瘸子行走、長大痲瘋的潔淨、聾子聽見、死人復活、窮人有福音傳給他們。
- 6 凡不因我跌倒的、就有福了。

October 12, 2003
SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Paul Shen, Joseph Chien

"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Joseph Chien; Interpreter: Michelle Liang

Message: Timothy Liang; Announcer: Jing Leng

Sermon: DO NOT FALL AWAY ON ACCOUNT OF JESUS

Hymn: 660 I DARE NOT BE DEFEATED

Scripture:

Joh 3:25-30

25 An argument developed between some of John's disciples and a certain Jew over the matter of ceremonial washing.

26 They came to John and said to him, "Rabbi, that man who was with you on the other side of the Jordan--the one you testified about--well, he is baptizing, and everyone is going to him."

27 To this John replied, "A man can receive only what is given him from heaven.

28 You yourselves can testify that I said, 'I am not the Christ but am sent ahead of him.

29 'The bride belongs to the bridegroom. The friend who attends the bridegroom waits and listens for him, and is full of joy when he hears the bridegroom's voice. That joy is mine, and it is now complete.

30 He must become greater; I must become less.

Mt 11:1-6

1 After Jesus had finished instructing his twelve disciples, he went on from there to teach and preach in the towns of Galilee.

2 When John heard in prison what Christ was doing, he sent his disciples 3 to ask him, "Are you the one who was to come, or should we expect someone else?"

4 Jesus replied, "Go back and report to John what you hear and see:

5 The blind receive sight, the lame walk, those who have leprosy are cured, the deaf hear, the dead are raised, and the good news is preached to the poor.

6 Blessed is the man who does not fall away on account of me."